
Z Á P I S N I C A 
 

z 1. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Oščadnici, konaného dňa 15. marca 2013 

o 16.00 hod. v rokovacej miestnosti Obecného úradu v Oščadnici 

 

Prítomní:  podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

R O K O V A N I E 
 
1.) Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice. 

 

 Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Oščadnici otvoril a viedol Ing. Marián Plevko – starosta 

obce, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných poslancov a hostí. Skonštatoval, že podľa účasti 

poslancov, je Obecné zastupiteľstvo právoplatného uznášania schopné.  

 

p. Jozef Smolka 

„Prehodíme poradie bodov 3 a 8 programu OZ?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Zatiaľ nie je dôvod, iba ak príde prokurátorka. Ja som tento bod schválne presunul na koniec, aby 

prokurátorka sledovala priebeh zastupiteľstva.“ 

 

p. Jozef Smolka 

„Navrhujem doplniť k prejednávaniu bodu č. 8 – Prerokovanie upozornení prokurátora č. Pd 123/12-13 

zo dňa 04.02.2013, Pd 1/13-10 zo dňa 28.02.2013, Pd 2/13-9 zo dňa 01.03.2013, Pd 20/13-2 zo dňa 

04.03.2013 – prejednať v zákonnej lehote.“ 

 

Do rokovacej miestnosti sa o 16:10 hod. dostavila p. Marta Hamacková. 

 

Hlasovanie za návrh poslanca p. Smolku:  

 prejednať upozornenia prokurátora v zákonnej lehote 
 

Prítomní:     9 poslancov 

Za:      5 poslancov 

Proti:       1 poslanec 

Zdržal sa hlasovania:    3 poslanci 
 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh poslanca p. Smolku:  

 prejednať upozornenia prokurátora v zákonnej lehote. 

 

 

Hlasovanie o zmenách programu: 
Prítomní:     9 poslancov 

Za:      9 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    0 poslancov 

 

Program: 

 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice. 

2. Kontrola plnenia uznesení OZ. 

3. Prerokovanie Plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2013. 

4. Prerokovanie Návrhu Všeobecného záväzného nariadenia Obce Oščadnica o chove, vodení a držaní 

psov na území obce Oščadnica. 

5. Informácia o zmene organizačného poriadku Obce Oščadnica. 

6. Prerokovanie odmien poslancov v zmysle povinnosti vyplývajúcej zo Zásad  odmeňovania 

poslancov OZ v Oščadnici.  



7. Prerokovanie funkčného platu starostu v zmysle povinnosti vyplývajúcej zo zákona č. 253/1994 Z. 

z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších 

predpisov. 

8. Prerokovanie upozornení prokurátora č. Pd 123/12-13 zo dňa 04.02.2013, Pd 1/13-10 zo dňa 

28.02.2013, Pd 2/13-9 zo dňa 01.03.2013, Pd 20/13-2 zo dňa 04.03.2013 v zákonnej lehote. 

9. Prerokovanie spôsobu dofinancovania projektu „Rekonštrukcia a modernizácia zdravotného 

strediska Oščadnica – odstránenie havarijného stavu“. 

10. Diskusia.  

11. Záver. 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení:  p. Štefan Kubuš, p. Ján Brandis 

Za zapisovateľa zápisnice bola určená: Mgr. Veronika Lokšová, pracovníčka obecného úradu 

 

 

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 1/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 1/2013: 

Prítomní:     9 poslancov 

Za:      9 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    0 poslancov 

 

 

2.)  Kontrola plnenia uznesení OZ. 

 

Starosta obce informoval poslancov OZ o plnení uznesení z ostatného zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva v Oščadnici. Skonštatoval, že prijaté a platné uznesenia OZ sú priebežne plnené. K plneniu 

nedošlo v prípade schválených nájomných zmlúv zo zasadnutia OZ dňa 15.12.2012, ani jedna nájomná 

zmluva nebola uzatvorená. 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. predložil písomné stanovisko k uzneseniu č. 53/2012 v nasledovnom 

znení: 

 

„Ja, občan Oščadnice, ktorý som vykonával funkciu starostu Obce v období 1998 – 2010, predkladám 

k uzneseniu č. 53/2012 stanovisko v nasledovnom znení: 

 

1. V časovom období od 15.04.1991 až do 31.12.2010 Obec Oščadnica hospodárila s majetkom 

obce, vrátane pozemkov, v súlade so zákonom č. 138/1991 Zb. o majetku obcí. 

 

2. Až posledná novelizácia tohto zákona pod č. 507/2010 Z. z. s účinnosťou od 1. januára 2011 

explicitne definovala, že obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

 

- spôsoby prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku obce. Upozorňujem vedenie obce na 

to, že ak vykonali v tomto volebnom období, t. j. od 11.01.2011 do 28.03.2011 a od 

01.07.2011 doposiaľ takéto prevody v rozpore s týmto zákonom – podám upozornenie na 

prokuratúru a tieto prevody budú následne formou upozornenia prokurátora riešené 

v prospech občanov obce Oščadnica a tým aj v prospech samotnej obce. 

 

- Koncesné zmluvy a to trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov obecného 

zastupiteľstva (vzhľadom na závažnosť tejto skutočnosti upozorňujem vedenie na to, že 

koncesná zmluva Vodárenské združenie Stredné Kysuce – uznesenie č. 43/2011 nebola 

takouto väčšinou schválená. Dokonca Dodatok č. 1 k tejto Koncesnej zmluve nebol ani 

vôbec prerokovaný obecným zastupiteľstvom.) Toto závažné a zásadné porušenie zákona 

veľmi vážne ohrozuje úspešnú realizáciu projektu Odkanalizovania stredných Kysúc. 

 

3. Ďalej uvedený zákon č. 138/1991 Zb. v § 7a definuje, že majetok obce slúžiaci na výchovno-

vzdelávací proces v oblasti vzdelávania a výchovy nemožno zriadiť záložné právo. Uznesením č. 

36/2011 zo dňa 24.11.2011 Obecné zastupiteľstvo zriadilo záložné právo na takéto nehnuteľnosti 



vrátane ZŠ NK a ZŠ Rovne. Tieto hrubé porušenia zákona sú k dnešnému dňu riešené 

v Upozorneniach prokurátora Pd 84/12 a Pd 2/13. 

 

Žiadam, aby bolo toto stanovisko zapísané v zápisnici z tohto zasadnutia OZ a aby ho poslanci OZ vzali 

na vedomie.“ 

 

p. Štefan Kubuš 

„Čo si urobil zmluvy s ľuďmi ohľadom chodníkov, prečo neboli dotiahnuté do konca, ale riešia sa až po 

pár rokoch, keď chodníky sú už dávno v prevádzke? Občan teraz povie, že ten chodník rozoberie a chce 

od obce späť pozemok.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Vyjadrím sa v bode 8 pri prejednávaní upozornenia prokurátora Pd 2/13 zo dňa 01.03.2013. Podľa 

zákona 138/1991 až do 31.12.2010 túto vec neschvaľovalo OZ. Novela, ktorá bola v roku 2010 

s účinnosťou od 1.1. explicitne definovala, že to má byť jedine so súhlasom OZ.“ 

 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 2/2013.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 2/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 2/2013: 

Prítomní:     9 poslancov 

Za:      8 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    1 poslanec 

 

 

3.) Prerokovanie Plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2013. 

 

Starosta obce skonštatoval, že Mgr. Dušan Lipták, hlavný kontrolór obce sa ospravedlnil 

a prečítal Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2013. 

 

Do rokovacej miestnosti sa o 16:30 hod. dostavila p. Emília Grončáková a MUDr. Ľudovít Cabuk. 

 

ROZPRAVA: 

 

p. Július Gánoczy 

„Ak sa pamätám, kontrolór dostal úlohu prehodnotiť všetky zmluvy, ktoré obec má. On to tu aj doniesol, 

ale len tak sucho skonštatoval, ale nejako sa to neprehodnocovalo. Navrhujem, aby ste poslanci predložili 

návrh o dôslednejšom prehodnotení týchto zmlúv, nielen skonštatovať.“ 

 

p. Štefan Kubuš 

„Najvyšší nájom za 1 m² platím ja.“ 

 

p. Emília Grončáková 

„Myslím, že nie je problém na budúcom zasadnutí OZ prejednať ako jeden z bodov rokovania.“ 

 

p. František Lipták 

„Treba prehodnotiť každú jednu nájomnú zmluvu.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„To znamená, že k predloženému návrhu Plánu kontrolnej činnosti nie je predložený žiaden pozmeňujúci 

návrh.“ 

 

p. Štefan Kubuš 

„Chcem sa opýtať bývalého pána starostu, aká dohoda bola s pánom Trúchlym, keď on tvrdí, že mu bolo 

sľubované menšie nájomné – ten čo mal pekáreň. Že nemal platiť.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„To tvrdí on.“ 



p. František Lipták 

„Bol predtým niekoľkokrát pozvaný na zastupiteľstvo, vtedy sa to riešilo, že je dosť veľké, to nájomné. 

Malo sa mu to znížiť, ale on neprišiel.“ 

 

p. Štefan Trúchly 

„Že si mu sľúbil nižší nájom, aj niečo odpustiť.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Poslanec Lipták odpovedal. Bola všeobecná vôľa takýto krok urobiť, ale sa to nedotiahlo do konca. Je to 

klamstvo od p. Trúchleho, že by som mu sľúbil odpustenie nájmu.“ 

 

p. František Lipták 

„Ja by som chcel, aby kontrolór viac kontroloval uznesenia, aby neboli takéto upozornenia prokurátora. 

Prijímame uznesenia a neplnia sa, napríklad zasadnutie obecného zastupiteľstva raz za mesiac.“ 

 

p. Štefan Kubuš 

„Obecné zastupiteľstvo by malo podľa zákona zasadať najmenej 1 x za 3 mesiace. Každé zasadnutie 

niečo stojí. Keď sa nazbierajú body programu rokovania, potom sa zvolá zasadnutie OZ.“ 

 

p. Július Gánoczy 

„Zrušte uznesenie, keď ho neplníte.“ 

 

p. František Lipták 

„Potom musí starosta chodiť po súdoch kvôli tomu, že sa nedodržuje zákon.“ 

 

p. Štefan Vihoňský 

„Šetríme pre obec  peniaze.“ 

 

MUDr. Ľudovít Cabuk 

„Môžeme sa stretávať raz za mesiac a nebudeme chcieť za to žiadnu odmenu.“ 

 

Hlasovanie za návrh na doplnenie plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2013: 

 prehodnotiť všetky zmluvy, ktoré má obec uzatvorené 
 

Prítomní:   11 poslancov 

Za:    10 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    1 poslanec 
 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh na doplnenie plánu kontr. činnosti na I. polr. 2013: 

 prehodnotiť všetky zmluvy, ktoré má obec uzatvorené. 

 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 3/2013.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 3/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 3/2013: 

Prítomní:   11 poslancov 

Za:    10 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    1 poslanec (p. Jozef Smolka) 

 

 

4.) Prerokovanie Návrhu Všeobecného záväzného nariadenia Obce Oščadnica o chove, vodení     

a držaní psov na území obce Oščadnica. 

  

Starosta skonštatoval, že predložený návrh VZN bol zverejnený na úradnej tabuli Obce Oščadnica dňa 

27.02.2013 a k návrhu VZN nebola doručená žiadna pripomienka občanov. Skonštatoval, že Obecná rada 

pri OZ v Oščadnici prijala uznesenie, ktorým berie na vedomie návrh VZN a odporúča obecnému 

zastupiteľstvu schváliť VZN Obce Oščadnica o chove, vodení a držaní psov na území obce Oščadnica.  

 



ROZPRAVA: 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Dnes je 15. marca. Keď sa VZN dnes schváli, zajtra sa vyvesí, VZN nadobudne účinnosť 1. apríla 2013. 

7. novembra 2012 Vláda SR schválila vládny návrh zákona, ktorým sa mení a dopĺňa zákon 282/2002, 

ktorým sa upravujú podmienky držania psov. Účinnosť tohto zákona má byť 1. apríla 2013. Ak Vy dnes 

schválite toto VZN, bude platiť do 1. apríla a 1 apríla vstúpi do platnosti nový zákon a podľa nového 

zákona budete musieť toto VZN meniť. Považoval som za potrebné tento fakt uviesť.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Ja odporúčam toto VZN schváliť, pretože VZN, ktoré bolo schválené v roku 2002 je neaktuálne.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„VZN, ktoré bolo prijaté niekedy v roku 2002 stratilo platnosť. Obec Oščadnica k dnešnému dňu nemá 

platné VZN. Je na počudovanie, že prokuratúra kontrolovala neplatné VZN.“ 

 

p. Štefan Vihoňský 

„Chcem sa opýtať na evidenciu psov. Čo sa stane, keď občan psa neprihlási. Napríklad, máme tu 500 

psov a prihlásených máme 200. Akú máme evidenciu, ako pokutovať tých, čo nemajú  prihláseného psa?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Táto povinnosť vyplýva aj zo VZN o miestnych daniach.“ 

 

p. Ján Neumann 

„Občan nedodrží svoju zákonnú povinnosť vyplývajúcu zo zákona 282/2002. Prečo rozmýšľať ako bude, 

obec si plní povinnosť – vedie evidenciu. Občan porušuje zákon.“ 

 

p. Štefan Vihoňský 

„Občania, ktorí majú psa, mali by platiť. Ja platím poctivo elektriku, plyn. Občan, ktorý má psa, mal by si 

platiť poctivo psa. Obec si to musí ošetriť.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Vo VZN, v článku 8 sa hovorí, že to budete kontrolovať Vy – poslanci OZ, zamestnanci Obce a hlavný 

kontrolór.“ 

 

p. Emília Grončáková 

„V Čadci to tak funguje, že sused suseda udáva.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Držiteľ, resp. vlastník, je povinný psa začipovať.“ 

 

p. Štefan Vihoňský 

„Všetky začipované psy by mali byť evidované na obci. Mali by sme mať zoznam od toho pána, ktorý 

čipuje psy a na základe toho by mali byť zaevidovaní na OcÚ.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Toto VZN nerieši čipovanie psov.“ 

 

p. Jozef Smolka 

„Som za to, aby sme ctili zákon, ale to je tak nepatrný peniaz, doslovne toto je zaťažovanie občanov.“ 

 

p. Štefan Vihoňský 

„Taký je zákon.“ 

 

p. František Lipták 

„Túlavý pes – to sa rozmôže, obec psa odchytí a dá ho do útulku a zaplatí to. ľudia nahlásia 50 túlavých 

psov a tie sa budú musieť odchytiť.“ 

 

p. Emília Grončáková 

„Poslanci a kontrolór majú nahlásiť, kto má psa. Ako to ja zistím? Všetko je jedno s druhým spojené.“ 



p. Štefan Kubuš 

„V Krásne nad Kysucou vlak zastaví a vystúpi pes a mesto má problém.“ 

 

p. Jozef Smolka 

„Musíme sa jednoznačne držať zákona. Je to podľa európskych noriem, my s tým nemôžeme nič spraviť.“ 

 

p. František Lipták 

„Treba schváliť a keď sa schváli nový zákon, budeme schvaľovať znova.“ 

 

p. Emília Grončáková 

„Aký prínos by to bolo do pokladne Obecného úradu v Oščadnici, keby všetky psy boli nahlásené? Koľko 

by to bolo eur?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„To závisí od počtu psov.“ 

 

UKONČENIE  ROZPRAVY: 

 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 4/2013.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 4/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 4/2013: 

Prítomní:   11 poslancov 

Za:    10 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    1 poslanec (p. Jozef Smolka) 

 

 

5.) Informácia o zmene Organizačného poriadku Obce Oščadnica. 

 

Starosta obce informoval poslancov OZ o tom, že starosta obce má kompetencie meniť Organizačný 

poriadok Obce Oščadnica. Informoval o dvoch zmenách v OP, ktorý bol prijatý 25.02.2013 

 – 1. zmena – oddelenie katastra, daní a poplatkov – dopĺňa sa o jednu osobu  

– 2. zmena – dopĺňa sa do organizačnej štruktúry jedna osoba na ½-úväzok – správca počítačovej siete   

 

p. František Lipták 

„Kto bude robiť toho správcu siete?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Pán Radoslav Kohut.“ 

 

p. Emília Grončáková 

„Kto bude vyrubovať dane?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Mgr. Janka Romanová sa vráti z materskej.“ 

 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 5/2013.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 5/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 5/2013: 

Prítomní:   11 poslancov 

Za:    11 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    0 poslancov 

 

 



6.) Prerokovanie odmien poslancov v zmysle povinnosti vyplývajúcej zo Zásad  odmeňovania 

poslancov OZ v Oščadnici. 

 

Starosta obce skonštatoval, že pôvodný stav, ktorý bol schválený  v roku 2012 bol:  

50 € brutto / 1 zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Oščadnici 

30 € brutto / 1 zasadnutie Obecnej rady pri OZ v Oščadnici.  

 

p. František Lipták 

„Nechajme to tak ako to bolo.“ 

 

MUDr. Ľudovít Cabuk 

„Navrhujem – 4 x ročne mať zasadnutie OZ zaplatené, ostatné zasadnutia OZ grátis – v rámci šetrenia 

v obci.“ 

 

p. Jozef Smolka 

„Na 1. zasadnutí OZ sme sa uzniesli, že OZ bude pravidelne zasadať raz za mesiac. Toto uznesenie platí. 

Tam sme si aj určili na réžie poslanca – 50 € v hrubom. Nie je to tak veľa peňazí. Každý zaregistroval, že 

sa tu niečo deje. Prokuratúra zasahuje, reaguje na podnety a musí konať. Nemôžeme to nechať tak a riešiť 

to raz za tri mesiace. Ako vravel MUDr. Cabuk, aby sme sa stretávali podľa potreby. Aj upozornenie 

prokurátora nemôžu prejednať len traja ľudia, my sme to – poslanci – schválili, to je naše maslo. To nie je 

pochybenie starostu, ale OZ. Navrhujem, aby sa OZ schádzalo raz mesačne. Po včerajšom vysielaní 

programu „Reportéri“ som mal niekoľko telefonátov a stretol som sa s niekoľkými ľuďmi, ktorí sa pýtali, 

pán Smolka, čo to tam robíte poslanci? Nie je to dobrá vizitka pre nás.“ 

 

MUDr. Ľudovít Cabuk 

„Ja som sa vyjadril – 4 x ročne zaplatiť za účasť na zasadnutí OZ a ostatné zasadnutia bezplatne.“ 

 

p. František Lipták 

„Ja som za to, že tých 50 € réžie by sme mali dostať za každé zasadnutie OZ.“ 

 

p. Štefan Trúchly 

„Navrhujem, aby to ostalo ako doteraz.“ 

 

p. Štefan Vihoňský 

„Za jedno zasadnutie OZ: 50 €.“ 

 

Hlasovanie za návrh poslanca MUDr. Cabuka: 

 4 x ročne mať zasadnutie OZ zaplatené: 50 €/1 zas., ostatné zasadnutia OZ grátis 
 

Prítomní:   11 poslancov 

Za:      2 poslanci 

Proti:       6 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    3 poslanci 
 

Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje návrh poslanca MUDr. Cabuka:  

 4 x ročne mať zasadnutie OZ zaplatené: 50 €/1 zas., ostatné zasadnutia OZ grátis. 

 

 

Hlasovanie za návrh poslanca p. Liptáka: 

 50 € / 1 zasadnutie OZ 
 

Prítomní:   11 poslancov 

Za:      9 poslanci 

Proti:       1 poslanec 

Zdržal sa hlasovania:    1 poslanec 
 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh poslanca p. Liptáka:  

 50 € / 1 zasadnutie OZ. 

 

p. Ján Brandis 

„Chcel by som dať návrh, aby sme sa vzdali poslaneckých platov.“ 

 



Starosta predniesol návrh uznesenia č. 6/2013.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 6/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 6/2013: 

Prítomní:   11 poslancov 

Za:    10 poslancov 

Proti:       1 poslanec 

Zdržal sa hlasovania:    0 poslancov 

 

 

7.) Prerokovanie funkčného platu starostu v zmysle povinnosti vyplývajúcej zo zákona               

č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov 

miest v znení neskorších predpisov. 

 

Starosta obce skonštatoval, že pôvodný plat starostu, ktorý bol schválený  v roku 2012 bol vo výške:  

2.250 € v hrubom = 2,34(koeficient podľa počtu obyvateľov) x priemerná mzda  x 22,3 % (zvýšenie 

v súlade s § 4 253/1994 Z. z.).  

Aktuálne je výška priemernej mzdy v národnom hospodárstve za minulý rok v sume 805 €, pri tom istom 

nastavení 22,3 % by plat činil v hrubom 2.303,77 €. 

 

ROZPRAVA: 

 

p. Štefan Vihoňský 

„Dajme aspoň 25 %, aby to bolo prehľadnejšie, podľa mňa máš veľa problémov, dosť toho riešiš.“ 

 

MUDr. Ľudovít Cabuk 

„Tam je aké rozpätie?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Do 70 %. Minimum je 2,34 x PM v národnom hospodárstve za minulý rok. Táto suma môže byť 

navýšená do výšky 70 %.“ 

 

MUDr. Ľudovít Cabuk 

„Odvíja sa to aj od počtu obyvateľov?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Áno, v závislosti od počtu obyvateľov je koeficient 2,34.“ 

 

p. Jozef Smolka 

„Je taká dohoda Vlády SR a ZMOS-u, že v rámci úspor obcí na mzdách sa má minimálne 5 % ušetriť. My 

by sme tak šli priamo proti tomu , ako sa dohodla vláda so ZMOS-om. Z tých 22,3 % by Ti malo ísť 5 % 

dole. Ja som pracoval 27 rokov v bani, keď bolo vidieť výsledky, boli aj odmeny. Keď sme výsledky 

nemali, mali sme holé platy. Môžem povedať, že som mal 5 telefonátov, že zle robíme svoju prácu. 

Nemôžeme si zvyšovať platy – ani poslanci, ani starosta.“ 

 

p. Štefan Vihoňský 

„To nie je pravda, môj názor je úplne iný, starosta sa snaží.“ 

 

p. František Lipták 

„Veľa ľudí sa ma pýta, čo sa ide robiť v obci. Chcel by som to vedieť, aby som to posunúť ďalej. Či sa 

ide niečo robiť, to by som chcel vedieť. Ak to bude fungovať, bude sa tu niečo rozbiehať, nie som proti 

tomu, aby sa pridalo starostovi, ale nech aj niečo vidieť.“ 

 

p. Štefan Trúchly 

„Ja dávam tretí návrh. My sme si odhlasovali odmeny také ako vlani, dávam návrh, aby starostovi ostalo 

ako vlani.“ 

 

MUDr. Ľudovít Cabuk 

„Nepodceňujem povolania, ale tu sa to nedá len tak povedať.“ 

 



p. Štefan Kubuš 

„My sme si mali tiež znížiť o 5 % platy. Starosta robí na tom, aby sa dlh obce znížil. Hospodárenie obce 

sa vyvíja v prospech obce. Dostali sme sa z červených čísel. Za prechádzajúce obdobie sa starostovi 

každý rok schvaľovala odmena.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„To je holé klamstvo. Žiadna odmena sa mi neschvaľovala. Ja som po celé obdobie mal základný plat 

podľa zákona, a tento plat som mal celých 12 mesiacov. Žiadne odmeny som nedostal. Dvakrát sa mi 

preplatila nevyčerpaná dovolenka. Keď som odchádzal, tak mi tam ostalo ešte 40 dní dovolenky. Vy ste 

na ustanovujúcom zastupiteľstve napísali, keď ste schvaľovali starostovi plat, že to bolo o 15 % menej 

ako mal predchádzajúci starosta. Zapíšte do zápisnice, že ak teraz schválite plat vo výške 2.250 € ako bol, 

tento plat starostu bude zhruba o 30 % vyšší, ako som mal ja, keď som odchádzal.“ 

 

p. Štefan Vihoňský 

„Ktorý rok svojho platu počítaš? Aký si mal predtým plat?“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„2.680 €. V čase, od roku 2010 vstúpil do platnosti zákon, tam sa to všetko zmenilo.Zákon 253/1994 Z. z. 

mal novelizáciu platnú od 1. júna 2011, t. z. keď som sa vrátil naspäť 28. marca, za apríl, máj, v júni sa 

mi plat znížil na základný plat, čo bolo 1.700 €.“ 

 

Hlasovanie za návrh poslanca p. Vihoňského: 

 Plat starostu: 2,34 x 805 € x 25 % 
 

Prítomní:   11 poslancov 

Za:      4 poslanci 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    7 poslanci 
 

Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje návrh poslanca p. Vihoňského: 

 Plat starostu: 2,34 x 805 € x 25 %. 

 

 

Hlasovanie za návrh poslanca p. Smolku: 

 Plat starostu: 2,34 x 805 € x 17,3 % 
 

Prítomní:   11 poslancov 

Za:      1 poslanec 

Proti:       7 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    3 poslanci 
 

Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje návrh poslanca p. Smolku: 

 Plat starostu: 2,34 x 805 € x 17,3 %. 

 

 

Hlasovanie za návrh poslanca p. Trúchleho: 

 Plat starostu: 2,34 x 805 € x 22,3 % 
 

Prítomní:   11 poslancov 

Za:      9 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    2 poslanci 
 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh poslanca p. Trúchleho: 

 Plat starostu: 2,34 x 805 € x 22,3 %. 

 

 

 

 

 

 

 

 



Starosta predniesol návrh uznesenia č. 7/2013.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 7/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 7/2013: 

Prítomní:   11 poslancov 

Za:    10 poslancov 

Proti:       1 poslanec 

Zdržal sa hlasovania:    0 poslancov 

 

 

8.) Prerokovanie upozornení prokurátora č. Pd 123/12-13 zo dňa 04.02.2013, Pd 1/13-10 zo dňa 

28.02.2013, Pd 2/13-9 zo dňa 01.03.2013, Pd 20/13-2 zo dňa 04.03.2013. 

 

Starosta skonštatoval, že v rámci podkladov k rokovaniu boli poslancom doručené aj upozornenia 

prokurátora č. Pd 123/12-13 zo dňa 04.02.2013, Pd 1/13-10 zo dňa 28.02.2013, Pd 2/13-9 zo dňa 

01.03.2013, Pd 20/13-2 zo dňa 04.03.2013, ktoré je potrebné prejednať. 

 

p. Jozef Smolka 

„Prečo tu nie je pani prokurátorka? Bola v dostatočnom predstihu pozvaná?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Áno, mala zaslanú pozvánku – minulý piatok doporučene 1. triedou.“ 

 

ROZPRAVA k Pd 123/12 zo dňa 04.02.2013: 

 

p. Štefan Vihoňský 

„Upozornenie, že 1-krát za 3 mesiace nezasadalo OZ, v roku 2011 tiež nezasadalo zastupiteľstvo 1-krát za 

3 mesiace, keď si nastúpil do funkcie. Pd 123/12.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Podľa zákona je jasne uvedené, že ustanovujúce zastupiteľstvo je zvolané 30. pracovný deň od konania 

volieb.“ 

 

p. Štefan Vihoňský 

„Od 10. marca do 30. júna si nezvolal OZ.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Kedy som nastúpil do funkcie? Ja som zákon neporušil.“ 

 

p. Štefan Vihoňský 

„Nezvolal si OZ.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Ty si myslíš, že OZ, ktoré bolo 10. marca bolo legálne? A to uznesenie, ktoré ste schválili, bolo legálne? 

Prokuratúra Vám napísala, aby ste Pd 123/12  prejednali a prijali opatrenie. Týka sa dvoch zásadných 

vecí. OZ nezasadalo v zákonnej lehote, t. j. 1-krát za 3 mesiace. Majetok obce – neboli vykonané všetky 

potrebné kroky na jeho ochranu. Vy máte prijať opatrenie. Do 30 dní, ako hovorí poslanec p. Smolka, 

máte oboznámiť o prijatých opatreniach prokuratúru. Banka Vám ukradla 876.000 €.“ 

 

p. Štefan Kubuš 

„A prečo ich vzala? Niekto loboval za to, aby sa to stalo.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Kedy to bolo?“ 

 

p. Štefan Kubuš 

„Peniaze prišli na účet a banka ich vzala.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Bolo to 13. októbra. Čo ste tu robili? Štyri mesiace ste tu boli.“ 



p. Štefan Kubuš 

„Čo sme s tým mohli robiť? Prišli peniaze a banka si ich zobrala.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„To bol trestný čin, to bola krádež.“ 

MUDr. Ľudovít Cabuk 

„Ja som sa pýtal, myslel som, že peniaze z eurofondov sa nesmú vziať. To nie je chyba ani 

predchádzajúceho ani terajšieho starostu, ani OZ, ale banky.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Prokuratúra píše v upozornení, že treba prijať opatrenia. Keď Vám vezmú majetok, nebudete sa súdiť? 

Treba podať trestné oznámenie.“ 

 

p. Emília Grončáková 

„Banka si vzala len svoje peniaze. Treba platiť aj za pekáreň kvôli prehratému súdnemu sporu.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Prečo ste sa neodvolali? Ten súdny spor sme od roku 1996 vyhrávali.“ 

 

p. Štefan Kubuš 

„Skončil si na OcÚ a všetko sa tu zosypalo.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„JUDr. Kubica Vám to tu povedal. On by Vás bol zastupoval a on by ten súdny spor vyhral. Pracujete na 

zodpovednom mieste, súdny spor je normálny.“ 

 

p. Emília Grončáková 

„Prečo to nevyužil kým sa rozsudok nestal právoplatným?“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Pracujete na zodpovednom mieste, súdny spor je v tejto republike bežná vec.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Máme rozhodnutie krajského súdu, ktorým sme to prehrali.“ 

 

p. Štefan Kubuš 

„Je to ukončené bez nároku na odvolanie.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Oni využili nejakú právnickú fintu. Neverejné prerokovanie bolo niekedy 21. decembra 2010, o tom 

nikto nevedel. To bol podvod.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Prišiel EX post s ponukou. Posledné právoplatné rozhodnutie súdu je, že sme prehrali.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Mali sme sa odvolať, mali sme v rukách tromfy, keby sme ich využili, mohli sme vyhrať.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Prečo sa tie tromfy nevyužili? Ja som JUDr. Kubicu oslovil, so žiadnou ponukou na zastupovanie 

neprišiel a až keď bola podpísaná dohoda, až potom sa zúčastnil zastupiteľstva. S touto ponukou prišiel 

Ex post.“ 

 

p. Štefan Kubuš 

„My sme mali do konca novembra peniaze vrátiť plus by sme zostali dlžní peniaze spoločnosti, ktorá 

robila námestie.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Kde mala v tom čase, keď bol ten súdny spor  prehratý (pekáreň), obec zabezpečené spolufinancovanie 

na projekt námestia?“ 



RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Úverový rámec, ktorý bol Tebou uvádzaný ako dlh. My keď sme mali faktúru, napr. 30.000 a my sme ju 

zaplatili, tak do dvoch mesiacov nám vrátili 95 %. Keď som sa vrátil 28. marca, a keď nám do 19. mája 

banka zablokovala účty, do 3 dní som ich odblokoval. Oni mali zablokované účty na ktorých sme nemali 

nič. Všetky ostatné účty boli odblokované. Z protipovodňových peňazí tiež zobrali 46.000 €. Oni sa 

dopustili podvodu.“ 

 

p. Štefan Vihoňský 

„Kde si bol doteraz?“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Vy ste v novembri 2011 potajomky zvolali zastupiteľstvo. Ja som o tom ani nevedel.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Kedy zastupiteľstvo schvaľovalo úver na sumu 40.000 €, ktorým malo byť vykryté spolufinancovanie 

projektu zdravotného strediska?“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Keď sa schvaľoval rozpočet. V rámci rozpočtu.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Chcete mi povedať, že uznesenie nie je potrebné k úveru?“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Nie. Každá výzva je špecifická. Táto výzva bola taká, že pri tejto žiadosti sa dokladala garancia zo 

strany banky pre prípad, že keď bude projekt schválený, tie peniaze nám poskytnú.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Bola podpísaná samostatná úverová zmluva. Existuje k tomu uznesenie?“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Dexia banka už neexistuje. Ale v dokumentoch určite je.  

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Ja som ho nenašiel.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

Spolufinancovanie bolo štandardne schválené a štandardným spôsobom zrealizované. Znovu ste 

nedodržali 90 dňovú lehotu. Pani prokurátorka bude mať radosť. Od 28.10 do 15.12. ste nezvolali 

zasadnutie OZ, Pd sa týka tohto pochybenia. Pd sa vzťahuje na pochybenia, treba prijať opatrenie 

k zasadaniu OZ a k ochrane majetku.“ 

 

p. Jozef Smolka 

„Pd sa musia prerokúvať na zasadnutiach OZ.“ 

 

p. Štefan Kubuš 

„Keď si nastupoval do funkcie, 40 miliónov bolo na účte. Keď si odchádzal, bolo na účte mínus             

55 miliónov. Nemáme Raču, nemáme dom služieb, nemáme starú škôlku.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Uvedomte si, že úverová a záložná zmluva so SZRB je v stave, že keď banka predá záväzky tretej osobe, 

obec príde o všetko. Keď porušíme úverovú zmluvu, aj napriek tomu, že to opravíme, oni to budú 

považovať za porušenie zmluvy.“ 

 

p. Emília Grončáková 

„Projekt musel byť vyplatený za mesiac.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Vôbec nemusel byť vyplatený do mesiaca, ja robím projekty od roku 1996. Pozvánka na zasadnutie OZ 

bola strohá, nevedel som, čo sa chystáte urobiť.“ 



Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Rozhodovalo sa dvakrát, nie raz.“ 

 

p. Emília Grončáková 

„Treba uvažovať laicky, treba urobiť to, čo je najlepšie pre obec.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Slovenská záručná a rozvojová banka nie je štátna banka, ona aj podniká. Aj na katastri – dohoda, ktorá 

sa podpísala s Plutonom, tam je záložné exekučné právo na nehnuteľnosti, kým sa mu to nevyplatí.“ 

 

p. Štefan Kubuš 

„Keď sme prišli o majetok na Rači, dom služieb, prečo si nebol tak aktívny?“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Na to Ti rád odpoviem. Aký mala dlh na 1 občana obec podľa iných dedín v roku 2010. Obec Oščadnica 

na obyvateľa 202 €, Krásno nad Kysucou 360 € na obyvateľa, Skalité 230 € na obyvateľa. Napriek tomu, 

že obci sa podarilo získať peniaze z eurofondov v hodnote 12 miliónov €. Z toho 5 % spolufinancovanie. 

Údaje sú zo stránky ineko.sk. Teraz je dlh v obci 222 € na občana.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Pýtam sa, prečo neboli v účtovníctve založené faktúry v hodnote 107.000 € od spoločnosti IBS? Prečo 

neboli v podacom denníku?“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Faktúry sa mali zaevidovať v nasledujúcom mesiaci, to je normálna ekonomika.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„V štvrtom mesiaci prevezmem faktúry a do konca roka neboli zaevidované?“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„To nebolo v štvrtom mesiaci.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Bolo.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Mal som tam stavebný dozor – Ing. Liptáka, na tie kontrolné dni chodieval on. Chcel som sa s tou 

firmou stretnúť. Zvolajte neformálne stretnutie, ja som ochotný prísť kedykoľvek.“ 

 

p. Martin Kučerík 

„Treba zvolať verejné stretnutie v Kultúrnom dome a zídeme sa tam, aby všetci vedeli ako to je.“ 

 

p. Štefan Vihoňský 

„Treba ustrážiť lehotu 3 mesiace.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Ja nie som jediná oprávnená osoba na zvolanie zastupiteľstva.“ 

 

p. Štefan Vihoňský 

„Mali sme ho zvolať.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Toto funguje, iba ak nastane mimoriadna situácia.“ 

 

p. Jozef Smolka 

„Vyjadrím sa. Bol som zástupcom starostu, ja keď som viedol OZ, všetky podklady som Vám vysvetlil. 

Poukázal som na to, že prečo sa bojíme tohto ozdravného režimu. Vy ste ma tu vysmiali. Chceli ste 

hlasovať, aby sa to schválilo. Ja som to nepodpísal. Predkladal som Vám správu, no vy ste to chceli 

schváliť do 30. júna. Zákon 369 vraví, že záverečný účet nemusí byť schválený, len prerokovaný.“ 

 



Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Najvyšší kontrolný úrad nám vytkol, že nebol schválený záverečný účet do 30. júna.“ 

 

 

p. Jozef Smolka 

„Zvažoval som, či tu ešte niekedy prídem.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Opatrenia k Pd by mal vypracovať právnik, alebo hlavný kontrolór. To je závažná vec.“ 

 

p. Jozef Smolka 

„Bol som odvolaný na základe toho, že som chcel dodržiavať zákon, lebo som neurobil to, čo som mal 

nalinkované od starostu.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Ja mám k dispozícii odposluch zo zasadnutia zastupiteľstva.“ 

 

ROZPRAVA k Pd 1/13 zo dňa 28.02.2013: 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Upriamil by som pozornosť na to, z upozornenia prokurátora vyplýva, že nebolo možné určiť či program 

zasadnutia bol zverejnený zákonným spôsobom. Treba sa toho vyvarovať, je to vážna vec.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Je ťažké preukázať, že uznesenie, resp. program zastupiteľstva visí na úradnej tabuli, to by doslova 

musel byť notársky zápis, prípadne vyhotovená fotodokumentácia.“ 

 

p. Ján Neumann 

„Požiadajte správcu stránky, aby to nastavil v systéme, ľahko potom môžete preukázať, kedy to bolo 

vložené na stránke.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Zákon hovorí prioritne o úradnej tabuli.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Pozvánky na zastupiteľstvo sa vyvesia v piatok o 15:45 hod. na úradnú tabuľu, kto sa o tom dozvie, keď 

sa zamkne úrad.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Pozvánky sú vyvesené na úradnej tabuli na OcÚ aj na úradnej tabuli na námestí. Schválenie zásad  

hospodárenia som konzultoval s NKÚ.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Treba to označiť ako Zásady, lebo to visí medzi VZN. Každý predaj majetku má byť schválený           

3/5 väčšinou.“ 

 

ROZPRAVA k Pd 2/13 zo dňa 01.03.2013: 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Ja som spochybnil zastupiteľstvo, ktoré bolo 24.11. Prokuratúra v upozornení uvádza, že v tomto 

prípade sú spochybnené postupy obce podľa § 12 ods. 4 zákona č. 369/1990. V opatreniach by malo byť, 

že aj tá budova ZŠ Rovne sa vyjme zo zálohu. Musí sa to odkonzultovať s právnikmi.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Premýšľam o reštrukturalizácii bankového úveru. Nielen z pohľadu založenia majetku, ale aj z pohľadu 

výhodnejších podmienok. Založené budovy sú založené v prospech veriteľa. Iní veritelia by na ňu nemali 

právo siahnuť – sú chránené.“ 

 

p. Marta Hamacková 

„Banky sa v reportáži Reportérov nechceli vyjadriť.“ 



p. Emília Grončáková 

„Založené školy bankám nepatria.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Nemôžeme veriť týmto inštitúciám. Tam sa o tejto situácii malo rokovať na ministerstve. Okamžite sa 

malo nabehnúť na ozdravný režim, resp. do nútenej správy.“ 

 

p. Štefan Kubuš 

„Všetky peniaze by šli na splácanie úverov.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Keby sme prešli do ozdravného režimu, mali by sme ochránený majetok a stabilitu.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Druhá strana mince je, že predtým, ako som podpísal zmluvu o prijatí NFP ohľadom projektu verejného 

osvetlenia, musel som dať potvrdenie, že obec nie je v nútenej správe. Pokiaľ by som doklad nepredložil. 

zmluvu nemôžem podpísať.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Na jar sa rozbehne ďalší projekt, ktorý som podával niekedy v roku 2009, 2010.“ 

 

p. Emília Grončáková 

„Obec si musí zaplatiť dobrého právnika, ktorý v tom bude vedieť chodiť. My poslanci, sme každý 

z iného odvetvia a nemôžeme všetkým detailom rozumieť.“ 

 

p. Štefan Kubuš 

„55 miliónov dlhu delené počet obyvateľov, sa nerovná 202 €.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Tak ten dlh 55 miliónov nie je pravdivá informácia. Odkiaľ si zobral to číslo?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Ten údaj bol reálny stav úverov, nesplatených faktúr.“ 

 

p. Emília Grončáková 

„Poslanci by mali byť právnici a ekonómovia.“ 

 

p. Jozef Smolka 

„To je týždeň roboty – pripraviť sa na zasadnutie OZ.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Ktorá je najlepšia hus na šklbanie? No obec – verejné služby.“ 

 

ROZPRAVA k Pd 20/13 zo dňa 04.03.2013: 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Skutočne je to problém, ktorý sa týka všetkých obcí. Je na počudovanie, že prokurátorka skúma neplatné 

VZN. V roku 2010 bol novelizovaný zákon a VZN sa stalo neplatné. Za tie roky sme mali viesť evidenciu 

psov, za tie roky sem neprišiel žiaden občan, že by chcel prihlásiť psa. Držiteľ psa je povinný od roku 

2011 začipovať psa, mačku, fretku. Prokuratúra uvádza, že podrobnosti o vodení môže obec určiť. VZN 

sa týka vodenia psa. Od 1. apríla bude novelizácia zákona. Toto je problém predovšetkým panelákov a 

sídlisk.“ 

 

p. Emília Grončáková 

„To sú problémy veľkých miest.“ 

 

 

 

 

 



Starosta predniesol návrh uznesenia č. 8/2013.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 8/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 8/2013: 

Prítomní:   11 poslancov 

Za:    11 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    0 poslancov 

 

 

9.) Prerokovanie spôsobu dofinancovania projektu „Rekonštrukcia a modernizácia 

zdravotného strediska Oščadnica – odstránenie havarijného stavu“. 

 

Starosta obce informoval poslancov OZ o možnosti dofinancovanie záverečnej faktúry ohľadom projektu 

„Rekonštrukcia a modernizácia zdravotného strediska Oščadnica – odstránenie havarijného stavu“.  

 

DOTÁCIA    95 %      =   684.911,65  €   

VLASTNÉ  ZDROJE    5 %   =     36.188,06  € 

 

DOFINANCOVANIE:            38.761,21  € 

ÚVER      95 %   =     36.823,15  € -  REFUNDÁCIA 

VLASTNÉ  ZDROJE     5 %      =      1.938,06  € 

 

Starosta predniesol stanovisko hlavného kontrolóra obce Mgr. Dušana Liptáka k prijatiu návratných 

finančných prostriedkov pred schválením spôsobu dofinancovania projektu „Rekonštrukcia a 

modernizácia zdravotného strediska Oščadnica – odstránenie havarijného stavu“. 

 

ROZPRAVA: 

 

MUDr. Ľudovít Cabuk 

„Povedz nám to laicky.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Záverečná platba je špecifická tým, že najprv je potrebné uhradiť záväzky, až potom požiadať o úhradu 

z fondov. Na toto má slúžiť preklenovací úver. Spolu s uvoľnením bude uhradená záverečná platba, 

následne bude požiadané o refundáciu.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„285.000 € na zametacie auto sa už vrátilo? Už bola refundácia?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Áno, ešte minulý rok.“ 

 

RNDr. Miloslav Šulgan, CSc. 

„Z tých žiadostí o refundáciu, ktoré boli doposiaľ predložené na zdravotné stredisko, koľko bolo 

neoprávnených výdavkov?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Boli to dočasne neoprávnené výdavky.“ 

 

p. Jozef Smolka 

„Toto je spôsob, ako s tým autom?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Áno.“ 

 

MUDr. Ľudovít Cabuk 

„Už dávno sme mali byť v nútenej správe, keď hovoríte o 55 miliónoch dlhu. Neboli tam teda započítané 

takéto úvery – čo boli kryté dotáciami z eurofondov?“ 

 



Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„V tej sume neboli refundované dve záverečné platby – škola a škôlka – nejakých 100.000 €.“ 

 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 9/2013.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 9/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 9/2013: 

Prítomní:   11 poslancov 

Za:    11 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    0 poslancov 

 

 

10.) Diskusia. 

 

p. Štefan Kubuš 

„Prečo odskočili od pekárne?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Preto, lebo by musel pán Burdel mať spoločnosť platiacu DPH. Z ekonomických dôvodov by to 

nezvládol.“ 

 

p. František Lipták 

„A čo Wimmer a korbáčiky?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Zatiaľ nie.“ 

 

p. František Lipták 

„Počul som, že to ja som zabránil stavbe obchodíku?“ 

 

p. Marta Hamacková 

„Nič také som nepočula. Chcela by som nahlásiť na vyšnom konci ako býva p. Krupíková Mária a p. 

Bacmaňák nesvieti svetlo. Taktiež úsek hore cestou pri Bielom kríži.“ 

 

Ing. Gabriela Kuchajdíková 

„Chcela by som nahlásiť, ako sa ide ku bytovkám – či by sa dali dať silnejšie žiarovky, sú tam dve lampy, 

ale ako stoja pri bytovke autá svetlo tam svieti slabo.“ 

 

p. Štefan Kubuš 

„Ako býva p. Jurga a p. Graňa – dalo by sa tam prebagrovať ryhu, aby voda odtekala preč?“ 

 

p. František Lipták 

„Čo sa týka novej cesty na vyšný koniec – vybavoval som jej opravu a teraz, keď vidím tie traktory s tými 

reťazami, je to na zaplakanie. Na vyšnom konci je na novej ceste diera. Ako je chata Horec – tá cesta je 

už vysypaná, pretože tam tiekla voda. Dá sa to reklamovať?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Táto zima bola veľmi zlá na tvorbu výtlkov.“ 

 

p. František Lipták 

„Keby sa tam na to šiel niekto pozrieť.“ 

 

p. Jozef Smolka 

„Ako to vyzerá ohľadom údržby ciest?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Ešte nemáme štatistiku, až keď skončí zima.“ 

 



p. Jozef Smolka 

„Videli ste včera „Reportérov“ na STV 1. Poslanci, mali by sme sa k tomu vyjadriť. Toto bolo asi 

najlepšie zastupiteľstvo za posledné dva roky. Bol tu bývalý starosta, on je veľmi skúsený človek. Drvivá 

väčšina občanov je presvedčená, že by ste mali spolupracovať.“ 

 

p. Štefan Kubuš 

„Podať návrh na prokuratúru.“ 

 

p. Jozef Smolka 

„Nesúhlasím, treba spolupracovať. Dnes spolu dobre komunikovali.“ 

 

p. Štefan Kubuš 

„Kde nie je žalobcu, nie je sudcu.“ 

 

p. Jozef Smolka 

„Iba raz tam bola hĺbková kontrola.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Od prvých zastupiteľstiev sú podnety. Niekto napáda obsah zápisnice, zápisnica nie je doslovný prepis. 

Z konkrétneho konta boli poslané podania – škaredé obvinenia, ktoré neboli pravdivé. Od tých čias 

chodím po polícii, to sú desiatky, možno sa to blíži ku stovke trestných oznámení. Len dnes som 

absolvoval 3 stretnutia s políciou. Treba vybavovať infožiadosti, keď Vám v priebehu pár mesiacov príde 

150 dotazov a niektoré sú typu skenovania kvánt dokumentov. Toto je cesta, ako nájsť spoločnú reč?“ 

 

p. Jozef Smolka 

„A vyvinul si snahu?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Ja mám vyvíjať snahu o spoluprácu, pokiaľ na mňa niekto útočí a krivo obviňuje?“ 

 

p. Jozef Smolka 

„Keby ste spolupracovali, bolo by to v prospech všetkého.“ 

 

p. Marta Hamacková 

„Ja chodím po dedine a nikto nevie, kto je to ten Jozef Nemčák z „Reportérov“, ani kde býva.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Ja nemám problém komunikovať. Dávam občanom priestor pre vyjadrenie, pretože si vážim občanov 

a som tu pre nich. Nález ústavného súdu - to je návod, ako každý starosta, ktorý funkciu vykonáva,  môže 

zneplatniť voľby. Bolo na mňa dané trestné oznámenie, že som podplatil pána poslanca Wimmera za to, 

že hlasoval – ani neviem, v akej veci. Také trestné oznámenia chodia v desiatkach. Postup polície je vždy 

rovnaký, treba chystať podklady, chodiť po vyšetrovaní.“ 

 

p. Štefan Kubuš 

„Opakuje sa scenár spred 12 rokov.“ 

 

MUDr. Ľudovít Cabuk 

„To nerobil RNDr. Šulgan, CSc.“ 

 

p. Štefan Kubuš 

„Nehovorím, že to robil on, ale bolo to tu.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Toto škodí obci, Ja môžem robiť aj užitočnejšie veci pre obec, ako chodiť na políciu.“ 

 

p. Jozef Smolka 

„Zváž spôsob, ako sa tomu brániť. Na to sme tu. Toto zasadnutie OZ bolo najlepšie, na ktorom som kedy 

bol.“ 

 

 



Ing. Marián Plevko, starosta obce 

„Žiaden starosta nepozná zákony do detailov. Môžem aj ja dávať desiatky trestných oznámení, ale zas by 

som musel len chodiť po polícii vypovedať, ale nikam to nevedie, ani to nie je spôsob akým by som sa 

bránil.“ 

 

p. Jozef Smolka 

„Ja som počul, koľko je na Teba trestných podaní. Hneď ako som sa to dozvedel, na druhý deň som šiel 

Za RNDr. Šulganom, CSc. On tvrdil, že on s tým nič nemá.“ 

 

 

11.) Záver. 

 

Na záver sa starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil 

rokovanie OZ. 

 

 

 

 

 

Ing. Marián Plevko       Ing. Peter Zeljenka 

        starosta Obce Oščadnica             prednosta obecného úradu 

 

 

 

 

 

 

               p. Štefan Kubuš                                p. Ján Brandis   

         1. overovateľ              2. overovateľ 


